
 

 

A Arenys de Munt, el dia 5 de març de 2025 a les 6 de la tarda, es reuneixen a l’edifici El 
Mercat d’Arenys de Munt les següents persones que formen part del Consell Municipal 
d’Educació o que actuen en representació de membres que no han pogut assistir a la 
reunió: 
 
Representants polítics 
Tònia Vila i Paituví (regidora d’Educació i Infància, Cultura, Arts i Patrimoni) 
Montserrat Fontbona Missé  (representant de la CUP) 
Anna Olivé Reguant (representant d’ERC) 
Victòria Devesa Jorge (representant de JUNTS per Arenys de Munt) 
 
 
Representants de centres educatius 
Maite Casquete i Calderón (directora de l’Escola Sant Martí) 
Ernest Zarzoso i Orellana (cap d’estudis de l’Escola Sant Martí) 
Tania Sarabia i Vera (representant de l’AFA de l’Escola Sant Martí) 
Agnès Garrell i Molons (representant de l’AFA de l’Escola Sant Martí) 
Elisenda Torrent i Lozano (directora de l’Escola Sobirans) 
Gisela Barberà i Canaleta (cap d’estudis de l’Escola Sobirans) 
Clara Coll i Lladó (representant de l’AFA de l’Escola Sobirans) 
Anna Ros i Balagué (directora de l’Institut Domènec Perramon) 
Anabel Martínez i Sánchez (cap d’estudis de l’Institut Domènec Perramon) 
Anna Olivé i Reguant (representant de l’AFA de l’Institut Domènec Perramon ) 
Gemma Tomàsi  Carretero (directora de l’Escola Bressol La Petjada) 
David Trillo i Muyo (representant de l’AFA de l’Escola Bressol La Petjada i AFA Escola 
Sobirans) 
Anna Moore i Forn (cap d’estudis del CFA Enric Camón) 
Mònica Torras i Simoni (representant de l’alumnat del CFA Enric Camón) 
 
Excusen la seva assistència: 
Vanesa Muñoz i Fernández (representant del PSC) 
Ivan Nieto i Iglesias (President de l’AFA de l’Institut Domènec Perramon) 
Rosa Conesa i Andreu (directora de l’Aula de música AdM) 
 
Actua com a secretària:  
Marta Rosario i Cored (Ajuntament d’Arenys de Munt-Educació). 
 
 
 
 
 
 



 

 

1. Aprovació acta sessió anterior 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior. 
 
2. Revista el Cocou. Programació i calendari 
 
La regidora Tònia Vila informa que degut a  la reducció de la dotació pressupostària 
destinada a actuacions de comunicació en l’àmbit educatiu, es proposa que enguany la 
revista El Cocou sigui editada en format digital, amb l'objectiu de minimitzar els costos 
d’impressió.  
Les direccions dels centres seran les encarregades de fer arribar la revista digital a les 
famílies, i des de l'Ajuntament es difondrà a través de les xarxes socials i al web 
municipal. 
Fins al dia 5 de maig, es poden enviar els articles de cada centre i les fotografies sense 
incrustar dins l’article en format jpg, amb la millor resolució possible, a Joan Lloret ( 
jlloret@ademunt.cat ), qui s'encarregarà de la correcció i preparació dels textos per 
enviar-los a maquetar. 
També informa que, si es redueixen els costos d'edició i distribució de la revista en 
aquest nou format digital i en cas de disponibilitat pressupostària, aquesta es destinarà 
a la reedició i actualització de la Guia de Centres Educatius Municipals. 
 
 
3. Preinscripció 2025-2026 
 
Enguany el període de preinscripció per al curs 2025-2026 és del 12 al 26 de març. 
La regidora Tònia Vila trasllada que la Taula de Planificació es va reunir i el Departament 
d’Educació va abordar el tema relatiu a l'organització i distribució de línies educatives 
tant per a I3 i 1r ESO als centres del municipi. Durant aquesta trobada, el Departament 
d’Educació han comunicat les següents decisions: 

• 2 línies a l’Escola Sobirans. 
• 1 línia a l’Escola Sant Martí. 
• Es determina que redueix una línia a 1r d’ESO a l’INS Domènec Perramon. 

 
 
 
4. Consell d’infants (calendari) 
 
La regidora Tònia Vila informa que l’aprovació de la Comissió del Consell d’infants està 
prevista que es faci en el Ple de l’Ajuntament del mes de març.  Aquesta aprovació serà 
el punt de partida per poder començar a fer actuacions des del Consell d’Infants. 
 

mailto:jlloret@ademunt.cat


 

 

Es recorda a les persones assistents que el Consell d'Infants Municipal és un espai de 
participació en què els infants tenen l'oportunitat d'expressar les seves opinions, 
inquietuds i propostes sobre diferents temes relacionats amb la seva comunitat. 
L'objectiu principal d'aquest consell és fomentar la implicació dels infants en la vida 
cívica i social del municipi, permetent-los contribuir activament en la presa de decisions 
que els afectin directament, i promovent valors com la democràcia, el respecte i la 
responsabilitat. Així mateix, busca reforçar el sentiment de pertinença i el compromís 
amb el seu entorn. 
 
La comissió que es crearà haurà de decidir El Consell d’infants d’Arenys de Munt estarà 
format per uns 20 infants aproximadament (alumnat de 5è, 6è de primària i 1r d’ESO) 
de manera paritària, sense representació política i on hi haurà la figura d’una persona 
dinamitzadora de les sessions que vindrà del Consell Comarcal del Maresme. Una 
persona representant de l’Ajuntament hi actuarà com a secretària. Caldrà decidir si 
l’elecció dels infants membres del Consell d’Infants es fa per sorteig o bé per votació.  
 
Actualment el Reglament del Consell d’Infants està en fase de revisió per part de la 
Diputació de Barcelona. Un cop validat per la DIBA es convertirà a un llenguatge més 
planer i entenedor per als infants (ho farà l’organisme Lectura fàcil).  
 
Un cop estigui la Comissió del Consell d’Infants aprovada pel Ple s’enviarà als membres 
de Consell Escolar Municipal. 
 
Es preveu un acte institucional de constitució del Consell per al setembre 2025. 
 
 
5. Declaració del CME sobre la regulació de l’ús dels mòbils als centres educatius. 
 
Es pregunta si algú vol fer esmenes del document redactat i Maite Casquete, proposa 
retirar del punt 1. recomanem limitar l’ús dels mòbils durant les hores lectives. 
Tothom hi està d’acord. 
Es demana que cada centre  publiqui la Declaració del CME sobre la regulació de l’ús dels 
mòbils als centres educatius a les seves pàgines webs i xarxes socials com a iniciativa 
conjunta de la comunitat educativa d’Arenys de Munt. 
 
 
6. Reciclatge del menjar sobrant dels menjadors escolars 
 
Clara Coll, representant de l’AFA de l’Escola Sobirans, presenta una iniciativa de 

l’empresa Rexcatering en una escola de Bellver de Cerdanya per veure quina és la 

viabilitat d’implantar-la als centres escolars d’Arenys de Munt. Consisteix en que  

excedents del menjador escolar es venen en tapers en una màquina de vending ubicada 



 

 

a l'exterior del centre escolar per un preu simbòlic d'1 euro. Amb aquest projecte, 

l'escola i l'Ajuntament pretenen contribuir amb la lluita contra el malbaratament 

d'aliments, posant els excedents alimentaris a disposició de qui els vulgui aprofitar i fent 

un nou pas en la prevenció del residu orgànic i en la gestió del Residu Zero.  

Maite Casquete, directora de l’Escola Sant Martí, apunta que des de l’any de la 
pandèmia hi ha normatives estrictes que obliguen a no trencar la cadena de 
temperatura del aliments, que la venda a les màquines de vending ha de garantir el 
compliment d’aquestes normatives i que potser seria millor vetllar per calcular 
correctament les quantitats del menjar a servir als menjadors per evitar-ne el 
malbaratament. Des de l’Escola Sant Martí no s’ha detectat que hi hagi un sobrant de 
menjar considerable. 
 
Anna Ros, directora de l’Institut Domènec Perramon, ha consultat a la Cantina del centre 
i li han traslladat que allà no tenen sobrants de menjar. Només algun dia puntual que el 
menú es basa en llegums i peix ha sobrat alguna ració. Per aquest motiu no es veu la 
viabilitat de dur a terme la iniciativa de la venda de tapers per vending. 
 
Elisenda Torrent, directora de l’Escola Sobirans, explica que a l’escola es va dur a terme 
un projecte per reutilitzar el menjar sobrant del menjador escolar per compostatge i 
alimentació animal. Tampoc detecten un sobrant excessiu de menjar al centre. 
 
 
 
7. Altres informacions 
 
-La regidora Tònia Vila informa que l’Ajuntament d’Arenys de Munt liderarà enguany el 
projecte de dansa per les escoles FEM DANSA que es durà a terme el dimarts 27 de maig 
al Pavelló municipal Can Zariquei. Hi participaran un total de 12 centres escolars de 7 
municipis del maresme. El FEM DANSA per les escoles és un projecte educatiu que té 
com a objectiu promoure la dansa com a mitjà d'expressió i creativitat entre els alumnes 
de les escoles.  
 
-La regidora Tònia Vila informa que el 4 d’abril es durà a terme La Clika al Centre Moral 

d’Arenys de Munt. La Clika està organitzada per l'Ajuntament d'Arenys de Munt i es 

realitza en col·laboració amb altres entitats i professionals del món de la música. 

L'objectiu és apropar la música a les escoles de manera participativa, creativa i 

educativa, afavorint la descoberta de nous sons i ritmes, i promovent valors com la 

cooperació, l'escolta activa i el respecte per la diversitat cultural. Hi participaran l’escola 

Sant Martí, Escola Sobirans , Escola Misericòrdia de Canet i Escola El Far de Calella. 



 

 

 
 
-La directora de l’Institut Domènec Perramon, Anna Ros, informa sobre els programes 
de mobilitat internacional CT+ i Erasmus+ impulsats des de l’Institut.  
Està previst que arribin diferents grups de joves al municipi i que més endavant els joves 
d’Arenys de Munt viatgin als seus països fent intercanvi. Fins al moment han vingut a 
Arenys de Munt joves de Saint-Gaudens (França), d’Estocolm (Suècia) i en els propers 
mesos ho faran joves de Sao Mamede de Infesta (Portugal), Bonn (Alemanya) i de Baden 
(Àustria). 
La direcció de l'institut  exposa que, a final de curs, es durà a terme una recollida de 
dades, així com la presentació de les informacions obtingudes pel professorat en relació 
a les aportacions i valoracions dels intercanvis que s’han realitzat durant aquest curs. 
Aquest procés permetrà una avaluació detallada de l'impacte d'aquestes activitats i una 
reflexió sobre les seves contribucions al desenvolupament educatiu. 
Tanmateix, cal destacar una dificultat important en la gestió dels intercanvis de mobilitat 
internacional. En aquest sentit, el Departament d’Educació no facilita la disponibilitat de 
personal suplent per cobrir les absències dels docents que viatgen a l’estranger. Aquesta 
situació dificulta considerablement la continuïtat de les tasques lectives amb normalitat 
i genera dificultats per a la coordinació de les activitats educatives. 
 
-S’acorda que en el proper Consell Municipal d’Educació s’informarà dels dies de lliure 
disposició i es consensuaran amb tota la comunitat educativa. 
 
 
 
8. Torn de paraules. 
 
No hi ha cap intervenció. 
 
I, no havent-hi altres assumptes per tractar, es dona per finalitzada la reunió, essent 1/4 
de 8 del vespre del dia assenyalat al començament. 
 
 
 
 
Tònia Vila i Paituví                                                                     Marta Rosario i Cored 

Regidora d’Educació                                                                                     Tècnica de l’àrea de SSPP 
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